

Volvox & Alkymisten, V&A
Norges teknisk-naturvitenskapelige universitet, NTNU
Besøksadresse: Sem Sæland vei 10, 7034 Trondheim
Postadresse: % NTNU Høgskoleringen 5, 7034 Trondheim
E-post: styret@volvox.no
Nettside: www.volvox.no

Referat #18

Møte 15.09.22

Tilstede: Jo Petter (Sekretær)
Anna
Jens
Kristoffer
Jonas
Beate
Maria (Stedfortreder for Erik)

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Gensere?	Beate	Pågår
Kaffekopp Hylle	Kristoffer	Vurdering
Skrevet om de to siste referatene	Kristoffer	Pågår
Fikse kontorvakter	Jo Petter	Gjort
Kjøpe teip (2 x gaffa) og (3 x vanlig)	Jo Petter	Gjort
Kjøpe kaffe?	Jo Petter eller Jonas	Gjort
Få inn litt småting på plass for fadderperioden og send inn til Anna	Jens	Nei
Sjekke med kjelleren angående komiteopptak	Kristoffer	Ja
Jens og Kristoffer må sende melding til hans date	Jens og Kristoffer	Nei
Ta kontakt med cibus	Jonas	Nei

Ris/ros:

(Jeg har sortet risen og rosen, da også mye kom flere ganger)

Ris

- Fadderperioden:
 - Lite opplegg siste helgen
 - HS er enig, men Kristoffer arrangerte ølsmakingen som har fått veldig gode tilbakemeldinger.
 - Fadderkom kunne ha begynt tidligere å planlegge en planB, men Studenterhytta var ikke mulighet for å bli booket, og det er ikke noe fadderkom har skyld i.
 - Mye rot og kontrabeskjeder, men det skjer kanskje vært år.
- Kontoret under hybel til hybel:
 - Enkelte har meldt at det var ubehagelig stemning på kontoret da flere av guttene tok av seg buksen og ristet på utstyret.
 - HS beklager og tilbakemeldingen er tatt med videre.
- Spam i medlemsgruppen
 - Samme arrangement blir postet gjentatte ganger. Risen var rettet direkte til VoKalium.
 - Tas med videre
 - Jonas tar det videre med VoKalium
- Jens:
 - Fikk denne...:
 - "Hei, vet ikke om dette er stedet å gi tilbakemelding. Men under fadderperioden virket faddersjef ved noen anledninger overstadig beruset og hadde et spesielt godt øye til jentene. Syns det virket uprofesjonelt og var ubehagelig. Det gjorde at jeg ofte ikke følte meg trygg og opplegget virket til tider ut av kontroll. Samtidig skjedde det et par ganger at mine faddere var mer drita enn resten av gruppa. Ville ha satt pris på om det var noen som passet litt på og var mer på ballen, men det virket som at faddersjef var mer opptatt av å selv ha en fin tid. Ekstremt skuffet."
 - Risen er tatt imot
 - Viktig å være oppmerksom på andres grenser, det tas med videre
 - Jens gjorde alt han kunne for å bli kjent med fadderbarna, og brydde seg genuint om hvordan alle hadde det. Utrolig trist at noen misforstår forskjellen mellom sikling og å bry seg.
 - Trist at noen faddere var mer beruset enn fadderbarna. Det var holdt infomøter, og det ble sendt ut påminnelse på Slack.
- Fadderavisen:
 - Manglet allsidighet, dette er flaut og uprofesjonelt. Rett og slett for dårlig.
 - Feil kontaktinformasjon.
 - Overbruk av vaskebjørner
 - Tas med videre
 - Mer under oppdateringer

Ros:

- Fadderkom
 - Gjør en viktig jobb. Som flere har satt pris på
 - Tross mye rot, kan man se at fadderkom har gjort sitt beste. Bare synd at alt virket litt i siste liten.
 - **Tas med videre**
- Jens
 - Får skryt av å være relativ flink og engasjerende
 - **Takk, tas med videre**
- Kontoret
 - Det er god stemning og en hyggelig atmosfære
 - **Takk, tas med videre**

Prioriterte saker:

- [Anna] Brent pizza på nv-kjøkkenet
 - Ikke stek pizza på kjøkkenet
 - Om du lager mat skal du være tilstede på kjøkkenet
- [Beate] Dato og sted Komité inn/ut
 - Kjellern,
 - **Kristoffer sjekker det ut**

Komiteer (oppdatering):

- **Leder (3 min):**
 - Snakket med Organisasjonskollegiet som kan stille med ordstyrer til genvors.
 - Møte 21. september for å fastsette alt.
 - Linjelederforum
 - Mastersalpass
 - Kan gå til studentrådet.
- **Kasserer: (5-10 min)**
 - Er overarbeidet
 - Henger bak på absolutt alt
 - Gjenstår mye etter fadderperioden (bla. alle utleggene)
 - Svar: "det kommer, det er ikke glemt"
 - Har laget [budsjett for 22-23](#).
 - Åre skal gå i null
 - Sparer på Visma (betalt av Sit)
 - Sparer på Bankkostnader (Jeg mekka oss billigere avtale)
 - Har redusert kontorkostnader fra 4500 kr til 1000 kr.
 - Kos-posten doblet til 2000 kr/komité.
 - Opplæring iZettle kortterminal
 - Tar det med neste styre
 - Billettsalg jub/revidert budsjett

- Vivo budsjett
- Vi har fått en kiosk

- **Nestleder: (2 min)**
 - Ingen oppdatering fra Skistar, selv etter et høyt antall purringer fra oss

- **Faddersjef:**
 - Generelle ting:
 - 4 (fire) nye i komiteen
 - Men det trengs flere
 - Vi skulle ha publisert informasjonen lengre i forveien og på en mer oversiktelig måte. Vi opplevde at nesten ingen brukte eller leste på timeplanen eller infoen som sto på nettsiden, på tross av at den var litt begrenset. Derfor ble det mye FB-krøll.
 - Billettsalg burde ha blitt ordnet før fadderuka og informert om lenge før det ble. Med fantastisk god hjelp fra Jonas V. fikk vi ordnet det uten store komplikasjoner. Dette tas videre i erfaringsoverføring (EO).
 - Fadderavisa var en dårlig. Tidlig i vår satte jeg en i Fadderkom til å være ansvarlig for fadderavisa. Hvert møte i vår ble det spurt, og etterhvert purret, og jeg fikk inntrykk av at avisen var nesten ferdig i starten av juni. Dette viste seg å ikke være sant når jeg spurte om å lese gjennom for å sende til print før sommerferien. Il.a sommerferien purret jeg og etterhvert satte en frist på 25. juli som ikke ble overholdt. Rundt 7. august ble jeg RINGT rundt tolv (12) på natten og fikk beskjed om at avisen er ferdig. Der ble jeg mer eller mindre tvunget til å sende avisa rett til print i tro om at de ansvarlige hadde rettlest tilstrekkelig.
 - Kommunikasjonen med NV har vært utilstrekkelig i min mening. Planen med HMS-kurs og ekskursjoner stemte ikke med det som ble gjennomført i fadderuka. Neste år burde NV informere grundigere om når de forskjellige obligatoriske aktivitetene er, samt faddersjef burde dobbeltsjekke med NV at det ikke er noen kræsj. Dette skapte både store problemer for bodegaen og aktivitetdagen.
 - Arrangementer
 - Immatrikuleringen gikk i stor grad greit utenom en uheldig svikt med pølsene. Det var kjøpt nok pølser av alle, men *noen* fant dem ikke. Det er var også preget av at jeg ikke helt visste hva jeg skulle gjøre og var veldig stresset. Samf sin kick-off var et bra arrangement, men jeg syns kanskje det var litt skummelt å "slippe folk fri" så raskt etter de hadde møtt faddergruppene sine. På kvelden burde det nok ha vært en mer koordinert innsats for å få folk til samf el.
 - Bar-til-bar gikk helt smurt.
 - V&A Safari fungerte *når* det fungerte, men var preget av to ting: Dårlig oppmøte fra grupper og utilstrekkelig kommunikasjon med undergrupper og komiteer. Safarien ble utsatt med noen timer for å unngå regnværet, noe som ikke ble gjort uten nøye omtanke. På tross av dette er nok det en av faktorene som førte til litt laberte oppmøte.

Alikevel så har jeg hørt at det har vært god stemning hos dem som faktisk deltok.

- For faddergruppene kveld (alle) burde vi ha informert MYE tidligere om den 200kr potten som alle hadde til gode. Samt burde vi ha passet bedre på at alle gruppene faktisk hadde et opplegg. Såvidt jeg har fått med meg har fadderne gjort en fantastisk jobb under faddergruppene kveld, men det er en lett fallgrube for de gruppene som er mindre proaktive.
 - Sommer-OL var et virkelig høydepunkt i fadderuka, på tross av at det gikk litt stakk over stein. Jeg fikk oppfatningen av at folk virkelig koset seg. Mangelen av megafon gjorde det litt vanskelig å få frem informasjon, men vi var likevel ferdig før skjema. Et annet problem var det abnormalt høy alkoholkonsumet, sikkert sponset i stor del av Volvox-vin. Ett fadderbarn drakk så mye at hun måtte følges hjem og endte til slutt opp på legevakta etter som hun falt på badet. Ikke at det er 100% vårt ansvar hva som skjer etter arrangementene, men jeg tror kanskje vi kunne ha dempet *litt* på alkoholkonsumet. Her kunne nok også jeg ha tatt meg en dram eller to mindre :)
 - Topptur gikk fint. Var ikke med, men fikk god respons.
 - Fest i Klubben var en suksess, foruten det som tidligere ble nevnt om billettsalg. Her må det virkelig gis creds til Bergo som var til hjelp når vi traff på en skikkelig teknisk svikt, og bare generelt var med på å gjøre ting kjekt.
 - Aktivitetsdag ble avlyst. Ref. det om kommunikasjon med NV. Her burde jeg ha vært mer frempå, men det er rett og slett bare en uheldig sannhet når man må planlegge ting så langt i fremtiden.
 - Hybel til hybel startet litt kjipt fordi noen av gruppene valgte å slå seg sammen utenfor det vi hadde lagt opp til. Dette skapte et logistisk mareritt for meg og Malin, men når vi satt foten ned og ba folk om å beholde de gruppene de hadde gikk ting smurt resten av kvelden.
 - Bildekavalkade hadde svært dårlig oppmøte. Dette kommer nok av at helg uke 2 hadde et litt svakt opplegg som sikkert førte til at de mindre engasjerte gruppene imploderte litt. Dette er veldig synd fordi bildekavalkaden er veldig essensiell for at fadderbarna blir medlemmer og engasjerer seg. Opplegget uke 2 er definitivt kritikkverdige.
 - HS råder neste faddersjef til å prioritere denne dagen. Bruk penger (Pizza)
 - Parallele arrangementer (eller mangel derav) ble ikke gjennomført på grunn av frafall av ansvarlige. Jeg gjorde mitt beste for å delegerer videre, men det var rett og slett ikke kapasitet i komiteen for å gjennomføre det. Dette er ekstra synd fordi den mest sentrale kritikken vi har fått gjennom tilbakemeldingsskjemaet er man ikke har hatt en tilstrekkelig edruopplegg.
- **Arrkom (1 min):**
 - Planlagt to møter til med komiteen før utbyttelse av leder (hat 1 allerede)
 - Imball er i rute

- Fått tildelt 5 (fem) nye komitemedlemmer
- **Bedkom (< 3 min.):**
 - Har meldt inn komitéhelter til Ida
 - Planlegger eget infomøte for de 3 (tre) nye
 - Planlegger et siste møte før genfors
 - KJ1000-labrapportskrivekurs: ons. 21.09, S3, 18:15 (og utover kveldinga)
 - **Jens legger Erik som admin i kullgruppen 22**, slik at Erik får delt arrangementet.
- **Nukleomedia (8 min):**
 - Markedsundersøkelse: Finne ut hvilken informasjonskanal som er mest optimal.
 - Sende melding i de ulike kanalene om at det er kake på kontoret.
 - Avkryssningsskjema for hvilken informasjonskanal som er den mest foretrukne mot å få et kakestykke.
 - Er det mulig å få penger til å bake kake, Jonas?
 - Nukleomedia kan bruke sine egne penger
 - Jobben med flytting til Google Workspace Delte Disker er i gang.
 - Hovedstyret har fått tilgang til alle mappene i Google Drive
 - Flott om dere flytter filer hvor dere står som eier. Det sparer meg for mye jobb<3
 - Bedkom og Nukleomedia-medlemmer har fått Google-konto med tilgang til mappene sine.
 - Oppstartsmøte for Podcast blir Tirsdag 4.oktober kl. 18:00. FB event kommer.
 - Kan vi få penger til Pizza, Jonas?
 - Ja
 - Vi har lagd bestillingsskjema til grafisk.
 - https://docs.google.com/forms/d/1a7QhC_-WVi-byQwLkjGhLWF1Uiz9arm0pWUIhEDUu-k/edit?usp=sharing
 - Bestillingsfrist er **6 uker** før arrangementet avholdes.
- **Kjelleren:**
 - Ett nytt komité medlem
 - Lukket bar
 - Det er litt i gråsonen
 - Kjellern er egentlig en bar og ikke et lokale man kan leie
 - Dahlstappen er fikset
 - Forslåt å ta videre Aperol Spritz
- **Kontor (2 min):**
 - Har hatt siste møte med komitéen.
 - Kjører på med litt formel1, men ellers planlegges det ingen flere arrangementer fra vår side
 - Startet på intervjurunden og komitéopptak
 - Tatt opp fem stykker
 - Har ryddet i bokhyllen og vasket litt på kontoret.
 - Tenkte å arrangere storvask 28.09 <3

- Hold av datoen
- Vi får hjelp av Kontorkom
- Takk Jonas som har kjøpt kaffe <3

Undergrupper (oppdatering):

- **Bumblebeats:**
- **InVitro:**
- **Revyen:**
- **Shanglelauget:**
- **SkeiV&A:**
- **Spanskymisten:**
- **Trollkom:**
- **V&A Allsidighet:**
- **V&A Klatring:**
- **V&AIL:**
- **Vokalium:**

Andre saker:

- (Ida) (1 min) Bestille komitehelt daljer
 - Arrkom og kjelleren har ganske få
 - [Anna] forslag: Nuklomeida bestiller daljer. (siden de allerede bestiller merch osv)
 - **Beate fikser**
- (Ida) (30 sek) Har vi kommet inn i varelageret enda? Viktig både for daljesalg på imball og for pins for eksterne imball.
 - [Anna] Skapet er åpent
- (Erik) Medlemskap til Hege
 - **Medlemskapet er innvilget.**

Eventuelt:

- (Erik) Gensere m.m. ETA?
 - (Beate) Venter på godkjenning til å bestille fra Jonas. Har ikke oversikt over produksjonstiden, men skal spørre når jeg sender inn bestillingen til Nidaros Profil.
- (Beate) Booke pizza til genfors.
 - **Beate fikser**
- (Beate) Kjøpe inn drikkevarer til kjøleskapet
 - **Jonas eller Jens fikser**
- Styrehelt til Jo Petter
 - **Det ble vedtatt**
- Generalforsamlingen
 - Vedtektsendringer må skrives før tirsdag
- (Kristoffer) Vedtektsendring:
 - 2 faddersjefer i HS

- Da har faddersjef noen å lene seg på. Og man kan dele ansvaret bedre dersom noe skulle skjedd med fadderkom.
- En gutt og en jente
 - For å få ulike mennesker man kan tiltro seg til.
 - Hva med mennesker som ikke identifiserer seg som et kjønn eller identifiserer seg som genderfluid.
- De har til sammen en stemme i HS
- Begge vil kunne hatt veto.
- **Frist på søndag**

Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Poste referater på slack, så på nettsiden	Jo Petter	
Flytt dokumenter du er eier. Fra drive til disk	Alle	
Gjøre Erik som administrator i kull 2022-gruppen	Jens	
Bestiller heltedaljer	Beate	
Fremme forslaget om to faddersjefer	Kristoffer	
Kjøpe inn til krite listen	Jonas eller Jens	
Avtale komité inn/ut	Kristoffer	
EOSmøte	Jens	
Ringe å booke pizza til genvors	Beate	
Podkast-oppstartsmøte med Pizza	Beate	
Hør med kjelleren om kjelleren kan begynne å selge AperolSpritz	Kristoffer	

Konstruktiv møtekritikk:

Diggerunde: